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Z A P Y T A N I E R A D N E G O

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie dróg publicznych, które nie 
spełniają ustawowego kryterium drogi powiatowej.

UZASADNIENIE
Artykuł 6a. ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o drogach publicznych (Dz.U.2024.320 

t.j.) mówi: „Do dróg powiatowych zalicza się drogi (...) stanowiące połączenia miast będących 
siedzibami powiatów z siedzibami gmin i siedzib gmin między sobą. ”.

W Powiecie Gołdapskim część dróg publicznych została w przeszłości uznana za drogi 
powiatowe – chociaż ewidentnie nie spełniają ustawowej definicji, np. droga powiatowa 1764N z 
Bań Mazurskich do wsi Rogale. W efekcie, to z budżetu powiatu są przekazywane środki na ich 
utrzymanie, w tym remonty. W mojej opinii uporządkowanie tej kwestii przyniesie wymierne 
oszczędności dla powiatowego budżetu w przyszłości, np. zapewni przejrzyste partycypowanie 
przez Powiat Gołdapski w kosztach zimowego utrzymania dróg powiatowych, które rzeczywiście 
są nimi w świetle przepisów w/wym. ustawy. Wójt Bań Mazurskich Łukasz Kuliś od lat twierdzi, że 
sytuacja budżetowa tej jednostki samorządu publicznego jest bardzo dobra – a zatem z 
pewnością stać Banie Mazurskie na utrzymanie dróg publicznych w razie zmiany ich kategorii. 
Podobnie Gmina Gołdap jest w stanie ponieść koszty utrzymania dróg, które mogą być w 
przyszłości pozbawione kategorii drogi powiatowej. Dla przeprowadzenia uporządkowania 
kategorii dróg powiatowych w Powiecie Gołdapskim potrzebna jest poza odpowiednimi uchwałami 
Rady Powiatu w Gołdapi i wola samorządów Gmin, które leżą na naszym terenie.
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Pytam zatem:

1. Czy Starosta Gołdapski zorganizuje spotkanie z władzami Gołdapi, Dubeninek oraz Bań 
Mazurskich w celu uporządkowania tej sprawy?

2. Jakie środki z budżetów w/wym. naszych jednostek samorządu gminnego wpłynęły do 
budżetu Powiatu Gołdapskiego w celu pomocy inwestycyjnej przy modernizacji dróg 
publicznych w latach 2018-2024?

Z wyrazami szacunku

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych.
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